
 

 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte i Norrvikens Villaägareförening 2025-03-12 
 

 
Närvarande: 
Eva Schreiber ordf 
Monica Wennerland Berglund sekr. 
Gunnar Lustig 
Viveka Eriksson  
Johan Lundmark 
Gerry Johansson 
 

 
Frånvarande: 
Sofia Ferm 
Jan Sannergren 
 
 
 
§ 1.  Mötet öppnas / Välkomna 
 
Ordföranden öppnade mötet. 
 
 
§ 2.  Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes. 
 
 
§ 3.  Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll, 2025-02-03 
 
Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
§ 4.  Ekonomi – Bokslut/Revisor 
 
På kontot 62 051 kr.  
Vi fick SEK 8 000 i bidrag för diverse aktiviteter. 
 
 
 



§ 5.  Medlemsantal -Värvningsaktiviteter 
 
Norrvikens Villaägareförening har idag 350 medlemmar varav 255 har en e-postadress 
registrerad i medlemsregistret. 
 
 
Förslag på kommande aktiviteter: 
Valborg 
Rundvandring 
 
Vi undersöker om vi till kommande evenemang kan annonsera via t.ex. Mitt I eller betala för 
annons via Facebook. 
 
Årsmöte 9 april, ca 2 veckor innan utdelas ”gula lappar”, 18 - 19 mars. 
Information om rundvandring, Valborg, årsmöte, kaffe på torget (se nedan). 
Vi kommer även att göra ett utskick via e-post med inbjudan till årsmöte samt annonsera även 
övriga aktiviteter. 
 
Eva har beställt informationsmaterial och får låna flaggor hos villaägareföreningen. 29 mars 
kl. 10 - 14. Kolla om Viby vill ansluta till detta. Gunnar kontaktar kontaktperson i Viby. 
Gunnar har inte fått kontakt med dem än. 
 
 
§ 6.  Facebook-grupp/informationsspridning 

 
Antalet medlemmar i våra två Facebookgrupper, Norrvikens Villaägareförening och NVF - 
Norrvikens Villaägareförening (privata gruppen) 59 medlemmar, ökar mycket långsamt. 
Instagram 37. 
För att försöka få fler medlemmar har Monica skapat ett Instagram-konto, 
”Norrvikensvillaagarforening” och har lagt upp länkar till våra grupper på både 
Sollentunatipset och Vi i Norrviken.  
 
Parkering IP, Monica har gjort ett utkast och mailat ut så att vi kan komplettera och justera. 
Har inte gått iväg än.  
 
Vi sammanfattar även informationen i ett mail till medlemmarna (se föregående punkt).  

 
Stureby villaägareförening har lyckats bra med nyrekrytering. Gunnar har kontaktat och 
väntar på svar om vi kan få tips hur de gjort. 
 
 
§ 7.  Information: Kommunen/Villaägarna/Trafikverket 
 
Många hör av sig om parkering i Norrviken. Prata med kommunen om det är möjligt att lätta 
på förbud och avgift framförallt på östra sidan. Eva koordinerar utlovat möte med 
kommunens tjänstemän som hanterar trafikfrågor för att diskutera parkering och säkerhet 
tillsammans med skridskoklubben. 
 
Pensionatet. Undersökningar om buller och vibration pågår varför det dragit ut på tiden  
 
Möte med kommunen, se separat protokoll från 20250303. 



 
Avfallshantering, hushållsnära hantering 
 
Vi kommer att ställa en fråga tillbaka till Britt-Inger Kajnäs om Sollentuna kommun har valt 
att hantera soporna på ett annat sätt än andra kommuner. 
Vi kommer att lägga ut protokollet från mötet med kommunen. 
 
Fotbollshallen 
 
Ringklocka ska anskaffas och man undersöker nu om det är möjligt att installera toaletter i 
själva fotbollshallen. 
 
Ledningen vid Väderholmen  
 
Ledningen är en tryckavloppsledning som går från Väderholmen till Strandpromenaden och  
är privat och tillhör  därmed fastighetsägaren. Det är Miljö och Hälsa som har tillsyn på 
fastighetsägaren att de har tillräckligt med skydd för sin ledning för att säkerställa att den 
fungerar korrekt. 
 
Skolorna i Norrviken 
 
Eva koordinerar möte med ordf utbildningsnämnden på kommunen ang. skolorna i 
Norrviken. 
Dibber är en engelsktalande skola. Hur ser kommunens planering ut för skolor i Norrviken 
framöver? 
 
Norrvikens Villaägareförening inbjuder till möte på Norrvikens torg 
 
Vi kommer att ha ett möte lördagen den 29 mars på Norrvikens torg kl. 10-14 för att 
informera om Norrvikens Villaägareförening i syfte att värva nya medlemmar.  
Vi delar detta i två arbetspass 10-12 och 12-14. Förmiddag, Gunnar, Johan, Monica,  
Eftermiddag Gerry, Eva, Viveka. Sofia fm eller eftermiddag om det fungerar. Gunnar ordnar 
med “mtrl” torsdagen innan.  
 
 
§8.  Uppföljning/planering årsmöte 
 
Valborg 30 april 
 
Traditionellt firande som vanligt på Torparängen den 30 april kl. 19:00. 
Sollentuna gosskör sjunger in våren och det blir ett vårtal. 
 
Bryggan 
 
Sofia sätter i stegen så snart det är möjligt vädermässigt. 
 
Årsmöte 
 
Gunnar ordnar med nyckel till Norrviksskolans matsal. 
Alla tar med sig en termos med kaffe förutom Eva som tar med sig te. 
Viveka tar med fikabröd. 



Viveka skriver dagordningen och Eva skriver resten av möteshandlingarna med hjälp av 
Johan, Gunnar och Gerry. 
Gerry ansvarar för tryck av möteshandlingarna och Viveka ansvarar för att de läggs ut på 
hemsidan. 
Om möjligt har vi ett konstituerande möte direkt efter årsmötet. Viveka förbereder ett 
protokoll. 
Monica ställer upp som sekreterare vid årsmötet. 
Viveka skickar ut ett mejl till alla medlemmar med e-post och ber dem att skicka förslag på 
ämnen och/eller frågor som de vill att SEOM ska ta upp i sitt föredrag efter de stadgeenliga 
ärendena. 
 
 
§9.  Övriga frågor 

 
Pelle Furumo har tackat ja till att vara vårtalare på Valborg. 
Eva har stämt av med Mia Stadell om kören till Valborg. 
Eva har ansökt om tillstånd för Valborgsfirandet på Torparängen. 
Eva kollar med Fredrik om vi kan få Basketföreningen att hjälpa till med korvservering. 
 
Johan sammanställer utläggskvitton för 2024 inför bokslut. 
 
 
§ 13.  Nästa möte 

 
Onsdag 9 april, årsmöte i Norrvikens skola (Dibber) matsal kl.19:00-21:00. 
Carolin Iggström från SEOM berättar om deras arbete med till exempel elavtal, solceller, 
elbilsladdning med mera. 
 
Onsdag 21 maj, styrelsemöte hemma hos Johan Lundmark, Idrottsvägen 29. 
 

 
  

 
Vid protokollet      Justeras: 
 
 
 
Monica Wennerland Berglund    Viveka Eriksson 
 


